
 

NORRORTS JAKTVÅRDSKRETS 
 

Protokoll Styrelsemöte 
 
 
 

Tid: 23-11-07 Kl 19:00-21:00+ 
Plats: Hos Jimmy G. 

 

Närvarande: Kjell Åkerström, Robert Svensson Pelle Andersson, Johan Berger, Anders Brismo, 
Maria Zetterlund, Jimmy Gustavsson. 
Ej på plats Håkan Svensson, Jens Terelius, Åke Fröderberg, Pia Kukka,  

 
Protokoll 

 

1. Mötet öppnat, Ordf hälsade länsföreningens ordförande Olle Lublin välkommen. 
2. Val av ordförande = Anders 
3. Val av sekreterare = Pelle 
4. Val av justerare = Jimmy  
5. Dagordningen godkänd 
6. Föreg protokoll ok. 
7. Händelser under perioden = lokalt, Studiefrämjandet-igång, anmälan till jakterna 

fungerar, om än lite att slipa på. Studiefrämjandet vill att vi ska utbilda oss i 
samarbetet, underlag delades ut för självstudier. Bedrägeriet mot kretsen – oklart 
läge, Anders kontaktar Sv Jakt och resonerar om det kan vara något att skriva om, 
samt informera om vår ”styrelseförsäkring” så andra kan ta efter. När alla 
handlingar är i ordning och utfallet klart så ansöker kretsen om bidrag hos 
länsföreningen, Pelle formulerar ansökan. Jaktgård Vallentuna, ytterligare 
tjänstemän kontaktas för att ta projektet vidare till 1:2, bevaka befintliga avtal och 
försäkra oss om att inte bef. avtal rullar på, Anders ansvarar. LF höll ett möte kring 
älgförvaltningen, Kjell & Pelle närvarade. 

8. Ekonomi = ej närvarande.  
9. Genomgång aktiviteter, skytte – Rosersberg vi pausar relationen och Kjell reder ut 

den befarade dubbelfaktureringen. Johan besöker vid tillfälle Varpsund för att kolla 
läget och kanske diskutera samarbete. Jakter, lite knivigt att fylla alla platser, erbjudit 
andra kretsar att haka på, dålig respons. Intresset toppfågel stort, prislapp och vilken 
utrustning som krävs till medlemmarna som visat intresse innan jul, 6 platser finns. 
Hundar – inget på G. JAQT - inget på G. Ungdomar, som tidigare svårigheter att hitta 
dem. Projekt ”På Väg” förpackas snyggt och skickas ut till medlemmar på nyåret, 

10. Länsföreningen – Olle Lublin berättade om arbeten som pågår mot 
riksorganisationen och om arbeten mot kretsarna. Olle lovade återkomma med några 
saker, några viktiga kontaktpersoner samt lite info från några pågående processer. 

11. Datum för årsmötet 20/2 -24, plats Orkesta. Vi vill ha föreläsare, kom med förslag. 
Åke börjar arbetet gällande ekonomin inför årsmötet. Anders skriver 
verksamhetsplanen. 

 
12. Nästa möte 9/1 kl 19.00 hos Jimmy. Då även valberedningen bjuds in. 
13. Anders avslutade mötet och fick i uppdrag att köpa present till Fru Gustavsson. 

 
 
 
 

Vid protokollet Justeras Ordförande 

Skriv text här 
Jimmy Gustavsson Anders Brismo 

 
 

Pelle Andersson 


